



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 542

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1967

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 542

1965

I. Nos. 7875-7894

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 10 August 1965 to 13 August 1965*

	<i>Page</i>
No. 7875. United States of America and Portugal :	
Exchange of letters constituting an arrangement relating to trade in cotton textiles (with annex and related letters). Lisbon, 12 March 1964	3
No. 7876. United States of America and Laos :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to investment guaranties. Vientiane, 29 December 1964	23
No. 7877. United States of America and Central African Republic :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to investment guaranties. Bangui, 31 December 1964	29
No. 7878. United States of America and Iceland :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Reykjavik, on 30 December 1964	37
No. 7879. Australia and Federal Republic of Germany :	
Agreement on assisted migration. Signed at Bonn, on 21 June 1965 . . .	53
No. 7880. Australia and Malaysia :	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the provision of treatment in Singapore hospitals for Asian residents at Christmas Island. Kuala Lumpur, 16 and 21 June 1965	75
No. 7881. United States of America and Spain :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to a program of joint participation in intercontinental testing in connection with experimental communications satellites. Madrid, 18 September 1964 and 26 January 1965	81

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 542

1965

I. Nos 7875-7894

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 10 août 1965 au 13 août 1965*

	<i>Pages</i>
N° 7875. États-Unis d'Amérique et Portugal :	
Échange de lettres constituant un arrangement relatif au commerce des textiles de coton (avec annexe et lettres connexes). Lisbonne, 12 mars 1964	3
N° 7876. États-Unis d'Amérique et Laos :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux garanties d'investissement. Vientiane, 29 décembre 1964	23
N° 7877. États-Unis d'Amérique et République centrafricaine :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux garanties d'investissement. Bangui, 31 décembre 1964	29
N° 7878. États-Unis d'Amérique et Islande :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Reykjavik, le 30 décembre 1964	37
N° 7879. Australie et République fédérale d'Allemagne :	
Accord relatif à l'assistance à la migration. Signé à Bonn, le 21 juin 1965	53
N° 7880. Australie et Malaisie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'accès des habitants asiatiques de l'île Christmas aux hôpitaux de Singapour. Kuala-Lumpur, 16 et 21 juin 1965	75
N° 7881. États-Unis d'Amérique et Espagne :	
Échange de notes constituant un accord relatif à un programme de participation en commun aux expériences intercontinentales concernant les satellites expérimentaux de télécommunications. Madrid, 18 septembre 1964 et 26 janvier 1965	81

	<i>Page</i>
No. 7882. United States of America and Sierra Leone :	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Freetown, on 29 January 1965	87
No. 7883. United States of America and Pakistan :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in cotton textiles (with annexes). Washington, 26 February 1965	103
No. 7884. United States of America and Dominican Republic :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to alien amateur radio operators. Santo Domingo, 28 January and 2 February 1965 . . .	117
No. 7885. United States of America and Tunisia :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Tunis, on 17 February 1965	125
No. 7886. Belgium, Canada, Denmark, France, Federal Republic of Germany, etc. :	
Agreement between the Parties to the North Atlantic Treaty for co-operation regarding atomic information. Done at Paris, on 18 June 1964	145
No. 7887. United States of America and Yugoslavia :	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Belgrade, on 16 March 1965	161
No. 7888. United States of America and Republic of Viet-Nam :	
Exchange of notes (with enclosure) constituting an agreement relating to the mutual waiver of certain claims against the other Government. Saigon, 9 February 1965	175
No. 7889. United States of America and Mexico :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the continuation and expanded use of the tracking and communications station at Empalme-Guaymas, Sonora. Mexico, 27 February 1965	181
No. 7890. United States of America and Philippines :	
Exchange of notes (with appendix) constituting an agreement regarding the serving of United States Armed Forces on the Philippine military reservation at Mount Cabuyao by the establishment thereon of a United States communications facility. Manila, 16 March 1965 . . .	199

N° 7882. États-Unis d'Amérique et Sierra Leone :

Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Freetown, le 29 janvier 1965 87

N° 7883. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles de coton (avec annexes). Washington, 26 février 1965 103

N° 7884. États-Unis d'Amérique et République Dominicaine :

Échange de notes constituant un accord relatif aux opérateurs radio amateurs étrangers. Saint-Domingue, 28 janvier et 2 février 1965 . . . 117

N° 7885. États-Unis d'Amérique et Tunisie :

Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Tunis, le 17 février 1965 125

N° 7886. Belgique, Canada, Danemark, France, République fédérale d'Allemagne, etc. :

Accord entre les États Parties au Traité de l'Atlantique Nord sur la coopération dans le domaine des renseignements atomiques. Fait à Paris, le 18 juin 1964 145

N° 7887. États-Unis d'Amérique et Yougoslavie :

Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Belgrade, le 16 mars 1965 161

N° 7888. États-Unis d'Amérique et République du Viet-Nam :

Échange de notes (avec pièce jointe) constituant un accord relatif à la renonciation réciproque à certaines demandes d'indemnisation. Saigon, 9 février 1965 175

N° 7889. États-Unis d'Amérique et Mexique :

Échange de notes constituant un accord relatif au maintien et au développement des opérations de la station de pistage et de télécommunications d'Empalme-Guaymas (Sonora). Mexico, 27 février 1965 181

N° 7890. États-Unis d'Amérique et Philippines :

Échange de notes (avec appendice) constituant un accord relatif à l'affectation de forces armées des États-Unis au camp militaire philippin du mont Cabuyao, où sera créée une station américaine de transmissions. Manille, 16 mars 1965 199